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PROCES-VERBAL

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Dolj

din data de 31.03.2022

Şedinţa se desfășoară cu participare fizică și este deschisă de domnul Dorin Cosmin

Vasile, Preşedintele Consiliului Judeţean Dolj.

Din cei 36 de consilieri județeni lipsesc: Bosoancă Silviu-Cosmin, Jianu Mihaela-

Roxana, Soare Mihai și Stănescu Niculina-Eugenia.

*

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Bună ziua, stimați colegi! Începem ședința ordinară a

Consiliului Județean Dolj din luna martie. Suntem din nou în casa noastră și să sperăm

că rămânem aici și nu o să mai fie nevoie de distanțare fizică, pentru că noi am fost

mereu aproape și a fost totul bine.

Supun aprobării dvs. procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului

Județean Dolj din data de 24 februarie 2022.

Cine este pentru? – 33 de voturi. Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt.

În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate (33 de voturi).

*

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La ordinea de zi avem 3 punct suplimentare, venite pe

ultima sută de metri. Primul punct suplimentar se referă la:  Proiect de hotărâre privind

constituirea dreptului de administrare asupra unui teren situat în municipiul

Craiova, Calea Unirii, nr. 15,  în favoarea Consiliului Local al Municipiului

Craiova. Este vorba despre curtea Muzeului de Artă pe care o transferăm în

administrarea Primăriei pe 2 ani de zile ca să poată fi făcute amenajări peisagistice.

Pavajul să fie refăcut de RADPFL, au și experți în aceste domenii. Urmează apoi să o

transfere înapoi Consiliului Județean.

De asemenea azi, am aflat zilele trecute, se deschide axa sin PNRR care se referă

la eficiența energetică a clădirilor publice. Noi suntem pregătiți cu 2 proiecte. Se

deschide azi pe 31, iar pe aplicație de pe 1 aprilie. 1 aprilie-31 mai este perioada de

depunere a proiectelor, dar cum este principiul primul venit, primul servit vrem să fim

primii. La noapte, dimineață la prima oră, vom depune cele 2 proiecte. Mă refer la:

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului „Reabilitarea și

modernizarea clădirii publice în care se află sediul Poliției orașului Segarcea și al

Secției 13 Poliție Rurală Segarcea (structura de investigații criminale), situată in

str. Unirii nr. 113 Segarcea, județul Dolj, în vederea creșterii rezistenței și
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stabilității acesteia și a scăderii emisiilor de carbon” și Proiect de hotărâre privind 

aprobarea depunerii proiectului „Reabilitarea și modernizarea clădirilor publice, 

situate în str. Corneliu Coposu nr. 107, municipiul Craiova, județul Dolj, în vederea 

creșterii rezistenței și stabilității acestora și scăderii emisiilor de carbon (Corp 

C4)”. Clădirea Poliției Segarcea este clădirea noastră cum știți. Cel de-al doilea se referă 

la clădirea de pe strada Coposu unde este secția de pediatrie a Spitalului Filantropia, de 

asemenea clădirea noastră. Proiectările sunt în curs, proiectul tehnic este spre final și 

avem indicatorii și putem depune. În felul acesta am suplimenta ordinea de zi cu cele 2 

proiecte privind adoptarea depunerii celor 2 obiective pe PNRR. 

Supun votului dvs. ordinea de zi prezentată cu cele 3 puncte suplimentare de mai 

sus.  

Sunt observații? Nu sunt. Cine este pentru? – 33 de voturi. Împotrivă? – nu sunt. 

Abțineri? – nu sunt. 

În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate ordinea de zi prezentată 

cu cele 3 puncte suplimentare (33 de voturi). 

 

* 

 

 Dl. Dorin Cosmin Vasile: Ne-a venit în cursul zilei de luni avizul de la Consiliul 

Concurenței și de aceea nu l-am putut avea vineri la mape.  

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 1 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. High-Tech Industry Park 

Craiova S.A. pe anul 2022 și acordarea unui mandat special împuterniciților 

județului Dolj la S.C. High-Tech Industry Park Craiova S.A., pentru a aproba în 

Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor bugetul de venituri și cheltuieli pe anul 

2022. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil.  

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 2 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Parc-Turism S.A. pe anul 2022 
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și acordarea unui mandat special împuterniciților județului Dolj la S.C. Parc-

Turism S.A., pentru a  aproba în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor 

bugetul de venituri și cheltuieli pe anul 2022. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 3 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Parc Industrial Craiova S.A. pe 

anul 2022 și acordarea unui mandat special împuterniciților Județului Dolj la S.C. 

Parc Industrial Craiova S.A., pentru a aproba în Adunarea Generală Ordinară a 

Acționarilor bugetul de venituri și cheltuieli pe anul 2022. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 4 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Societății pentru Lucrări de Drumuri 

şi Poduri Dolj S.A pe anul 2022  și acordarea unui mandat special împuterniciților 

Județului Dolj la Societatea pentru Lucrări de Drumuri şi Poduri Dolj S.A. pentru 

a aproba în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor bugetul de venituri și 

cheltuieli pe anul 2022. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 
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Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 5 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Direcției Publice 

Comunitare de Evidență a Persoanelor Dolj pe anul 2022. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 6 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea contului anual de execuţie al bugetului propriu judeţean, contului anual 

de execuţie al bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau 

parțial din venituri proprii, contului anual de execuţie al bugetului fondurilor 

externe nerambursabile, contului anual de execuție al bugetului creditelor interne, 

încheiate la 31 decembrie 2021 şi a situaţiilor financiare ale anului 2021. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 7 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea cotizaţiei Judeţului Dolj în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară de Gestionare a Deşeurilor ECODOLJ, pentru anul 2022. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 
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Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 8 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea cotizației pentru anul 2022 ce revine Consiliului Județean Dolj în calitate 

de membru al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Oltenia. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 9 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea cotizației pentru anul 2022 ce revine Consiliului Județean Dolj în calitate 

de membru al Adunării Regiunilor Europene. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 10 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea cotizației pentru anul 2022 ce revine Consiliului Județean Dolj în calitate 

de membru al Uniunii Naţionale a Consiliilor Judeţene din România. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 
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    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 11 avem: Proiect de hotărâre privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Dolj nr. 159/19.08.2021 privind 

aprobarea garantării parțiale a unei finanțări rambursabile interne, în vederea 

implementării proiectului ,,Extinderea și modernizarea Aeroportului Internațional 

Craiova”. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 6 cum a avizat? 

Dl. Alin Nicola: Comisia nr. 6 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 12 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea protocolului de cooperare dintre Județul Dolj și Teatrul Național „Marin 

Sorescu” din Craiova pentru organizarea celei de-a XIII-a ediții a Festivalului 

Internațional Shakespeare. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 13 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea cooperării și a protocolului de cooperare dintre Unitatea Administrativ 

Teritorială Județul Dolj – Consiliul Județean Dolj  prin Clubul Sportiv Județean 
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Știința ”U” Craiova și Inspectoratul Școlar Județean Dolj în vederea realizării 

proiectului ”Olimpiada de fotbal”. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 14 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea cooperării și a protocolului de cooperare dintre Unitatea Administrativ 

Teritorială Județul Dolj prin Consiliul Județean Dolj și Inspectoratul Școlar 

Județean Dolj în vederea realizării proiectului ”EU la muzEU”. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: De cele 2 proiecte am mai vorbit cu unii dintre 

dumneavoastră, se referă strict la elevi. Primul este un prim proiect pentru încurajarea 

sportului de masă, vrem să dăm și o tentă de sport de masă pentru că Clubul Sportiv 

Județean Știința ”U” Craiova are 9 echipe de juniori, dar care fac performanță. Extindem 

cumva un program pe care l-am început cu AJF-ul în toamnă și continuă. De data asta 

noi și organizăm pe centre zonale ca să nu se deplaseze mult, dar și echipăm fiecare școală 

generală cu echipamente, mingi. O să avem în perioada următoare și alte inițiative pe ce 

înseamnă sportul de masă având în vedere că e și un proiect de lege ca în viitor direcțiile 

de tineret și sport să vină către consiliile județene și pe alte ramuri sportive: atletism, cros, 

ciclism ș.a. Cel cu muzeul a reieșit și din tot ce s-a întâmplat de-a lungul timpului pe 

programul Școala Altfel. Școlile din Craiova își permit mai ușor să ajungă cu elevii acolo 

și în multe locuri din județ e mai greu să vină o clasă întreagă la Craiova, au nevoie de 
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transport, de masă, au nevoie de o zi întreagă de deplasare. Consider că nu sunt sume 

foarte mari pentru tot ce înseamnă transport a 6000 de elevi din județ, restul până la 10400 

de elevi sunt din Craiova. La fel o masă la restaurantul nostru și un pliant cu muzeele. 

Vedem cum decurg anul acesta, vedem după aceea dacă extindem. De perpetuat aceste 

programe cred că le vom ține și în anii viitori, dar vedem în funcție de cum are succes, 

dacă ne ducem și la alte ramuri sportive sau și la alte activități. 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 15 avem: Proiect de hotărâre privind 

asocierea U.A.T. – Județul Dolj, prin Consiliul Județean Dolj, cu U.A.T. – Județul 

Hunedoara, prin Consiliul Județean Hunedoara și U.A.T. – Județul Gorj, prin 

Consiliul Județean Gorj, în vederea constituirii Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ”Conurbația Jiului”. 

Comisia nr. 2 cum a avizat? 

Dl. Cosmin Gîdea: Comisia nr. 2 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 6 cum a avizat? 

Dl. Alin Nicola: Comisia nr. 6 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Cele 3 județe, noi și vecinii Gorj și Hunedoara, facem 

parte din cele 6 județe eligibile la nivel național pe Planul Național Privind Tranziția 

Justă, adică ce înseamnă tranziția de la combustibili fosili la energie verde. Atunci am 

zis să facem o asociere, un ADI prin care să putem să avem o strategie comună, să avem 

proiecte comune cu impact în această zonă. Este printre primele inițiative de acest gen. 

A fost o inițiativă a vestului, dar neconcretizată în asociația de dezvoltare, dar care a 

avut ce-i drept succes pentru cele 3 județe din vest. Sunt 2 miliarde și 700 de mii de euro 

pe tranziție justă, din ei cele 3 județe, sperăm să accesăm cât mai mult. Planul de tranziție 

justă este la Comisia Europeană după ce a fost depus în toamnă  de către Ministerul 

Fondurilor Europene. Așteptăm adnotări, observații ca să poată fi dat drumul la 

finanțări. 

Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 16 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea rectificării bugetului general al judeţului Dolj pe anul 2022. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 
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Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 17 avem: Proiect de hotărâre privind 

asumarea organizării și derulării procedurilor de atribuire a 

contractelor/acordurilor cadru pentru achiziția produselor și a 

contractelor/acordurilor cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 

educative aferente Programului pentru școli al României la nivelul Județului Dolj, 

pentru anii școlari 2022-2023 și 2023-2024. 

Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 18 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea listei produselor care se vor distribui în cadrul Programului pentru școli 

al României în anii școlari 2022-2023 și 2023-2024 în Județul Dolj. 

Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 19 avem: Proiect de hotărâre privind 

modificarea statului de funcții pentru Direcția Județeană de Servicii Publice și 

Utilități Dolj. 

Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 5 cum a avizat? 

Dl. Gheorghe Bică: Comisia nr. 5 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 



10 

 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 20 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării statului de funcții pentru Muzeul Olteniei Craiova. 

Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 5 cum a avizat? 

Dl. Gheorghe Bică: Comisia nr. 5 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 21 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării statului de funcții pentru Biblioteca Județeană ”Alexandru 

și Aristia” Aman. 

Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 5 cum a avizat? 

Dl. Gheorghe Bică: Comisia nr. 5 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

   În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 22 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării organigramei și a statului de funcții pentru Spitalul 

Orășenesc ”Așezămintele Brâncovenești” Dăbuleni. 

Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 5 cum a avizat? 

Dl. Gheorghe Bică: Comisia nr. 5 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 
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Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

   În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 23 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării organigramei și a statului de funcții pentru Spitalul de 

Pneumoftiziologie Leamna. 

Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 5 cum a avizat? 

Dl. Gheorghe Bică: Comisia nr. 5 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

   În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 24 avem: Proiect de hotărâre privind 

mandatarea împuterniciților Județului Dolj la Societatea pentru Lucrări de 

Drumuri şi Poduri Dolj S.A. să aprobe în Adunarea Generală Ordinară a 

Acționarilor modificarea organigramei și a statului de funcții. 

Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 5 cum a avizat? 

Dl. Gheorghe Bică: Comisia nr. 5 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 25 avem: Proiect de hotărâre privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Spitalului Clinic Județean de 

Urgență Craiova asupra bunului ”Extindere și modernizare unitate primiri urgențe 

la Spitalul Clinic Județean de Urgență Craiova. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 
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Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Încheiem azi un ciclu de ani buni prin care predăm un 

UPU construit de Consiliul Județean oficial către Spitalul Clinic Județean chiar dacă ei 

au avut un acord pe perioada pandemiei să folosească parterul, dar a durat, a fost o 

investiție anevoioasă. Într-un final e bine că a fost finalizată. Acolo la etaj urmează să 

înceapă activitatea și Unitatea de arși. Este aprobarea la schema de paturi la minister să 

primească avizul. Urmează să venim luna viitoare în fața dumneavoastră cu un alt 

protocol pentru a construi o altă secție. Dumneavoastră știți despre ce este vorba, dar vom 

vorbi atunci, este vorba de o altă secție pentru Spitalul Clinic Județean. 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 26 avem: Proiect de hotărâre privind 

prelungirea contractului de concesiune nr.261/2004, încheiat între Consiliul 

Județean Dolj și dr. Afremie Ligia pentru spațiul situat în dispensarul medical din 

Str. Siretului nr.11 (fost nr.13), Craiova. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 27 avem: Proiect de hotărâre privind 

actualizarea valorii de inventar a imobilului în care își desfășoară activitatea 

Biblioteca Județeană ”Alexandru și Aristia Aman”, situat în Craiova, str. Mihail 

Kogălniceanu, nr.9. 
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Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 28 avem: Proiect de hotărâre privind 

modificarea și completarea poziției 1 din  anexa nr.1 la Hotărârea Consiliului 

Județean Dolj nr.17/2002 și art.1 alin.(1) al Hotărârii Consiliului Județean Dolj 

nr.36/2021. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt modificări de cadastru la clădirea Poliției din 

Segarcea. Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 29 avem: Proiect de hotărâre privind 

modificarea elementelor de identificare și valorile unor bunuri ce aparțin 

domeniului public al județului Dolj, situate în municipiul Craiova, str. Corneliu 

Coposu, nr.107, județul Dolj. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: De asemenea pentru clădirea din strada Coposu, lângă 

secția de Pediatrie. Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 30 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea tarifelor de utilizare pentru mijloace auto și utilaje proprii din dotarea 
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S.P.L.D.P. DOLJ S.A. și a tarifelor pentru mijloace auto și utilaje închiriate de la 

terți, altele decât cele din dotarea S.P.L.D.P. DOLJ S.A.. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 31 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea tarifelor pentru serviciile aplicabile ariilor naturale protejate 

ROSCI0045 Coridorul Jiului, ROSPA0023 Confluența Jiu-Dunăre, ROSPA0010 

Bistreț și rezervațiile naturale Locul Fosilifer Drănic-2.391 și Pădurea Zăval IV.33. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 2 cum a avizat? 

Dl. Cosmin Gîdea: Comisia nr. 2 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 32 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea inițierii procedurii de acordare a titulaturii de muzeu de importanță 

națională a Muzeul Olteniei Craiova. 

Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Depunem documentația ca Muzeul Olteniei să devină 

muzeu național, credem că avem argumente, că avem tot ce presupune de la o colecție 

de peste 106000 de piese până la toate elementele și bunurile de patrimoniu și bineînțeles 

dotarea. Noi dincolo de expozițiile permanente pe care împreună le-am finanțat cred că 

avem unele dintre cele mai bune laboratoare de restaurare din țară și dintre cei mai buni 

specialiști.  

Dl. Marian Irinei: Recunoașterea cine o face, Ministerul? 
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Dl. Dorin Cosmin Vasile: Ministerul Culturii, da. Sunt alte intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

Dl. Marian Irinei: Succes! 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 33 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea parteneriatului și a protocolului de parteneriat dintre Consiliul Județean 

Dolj și AAECR – Asociația Auditorilor Energetici pentru Clădiri din România – 

Filiala Oltenia. 

Comisia nr. 2 cum a avizat? 

Dl. Cosmin Gîdea: Comisia nr. 2 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 34 avem: Proiect de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului Județului Dolj în Adunarea 

Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă ”Oltenia” S.A. pentru 

a vota în ședința din 07.04.2022 unele măsuri. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 35 avem: Proiect de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special împuterniciților județului Dolj la Societatea pentru 
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Lucrări de Drumuri și Poduri Dolj S.A. să convoace adunarea generală ordinară a 

acționarilor în vederea aprobării unor măsuri. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 36 avem: Proiect de hotărâre privind 

mandatarea împuterniciților Județului Dolj la Societatea pentru Lucrări de 

Drumuri și Poduri Dolj S.A. pentru a aproba în adunarea generală extraordinară a 

acționarilor majorarea capitalului social prin aport în numerar. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Cu specificația că în luna mai ne luăm dividendele 

pentru banii pe care îi dăm azi. Nu e același cuantum, dar aproximativ. Din toată sala 

doar domnul Golumbeanu a zâmbit, nu știu de ce. Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 37 avem: Proiect de hotărâre privind 

mandatarea împuterniciților Județului Dolj la S.C. Parc-Turism S.A pentru a 

aproba în Adunarea Generală Extraordinară  a acționarilor majorarea capitalului 

social prin mărirea valorii nominale a acțiunilor existente. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 
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Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 38 avem: Proiect de hotărâre privind 

desemnarea reprezentantului Ministerului Finanțelor în Consiliul de administrație 

la Regia Autonomă Aeroportul Internațional Craiova. 

Comisia nr. 3 cum a avizat? 

Dl. Stelian Bărăgan: Comisia nr. 3 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Cu mențiunea că Ministerul Finanțelor își face 

procedură pentru a desemna reprezentanții în CA-urile Regiilor Autonome, iar 

Ministerul Finanțelor l-a desemnat pe domnul Silviu Mircea Pârvulețu în calitate de 

administrator provizoriu în cadrul consiliului de administrație. Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 39 avem: Proiect de hotărâre privind 

darea în folosință gratuită, pe termen limitat, a unor dispozitive/echipamente 

electronice. 

Comisia nr. 4 cum a avizat? 

Dna. Clara Voicu: Comisia nr. 4 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 6 cum a avizat? 

Dl. Alin Nicola: Comisia nr. 6 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: E vorba de proiectul european pe care l-am accesat în 

2020, în a doua parte a anului prin care școlile speciale ale noastre prin Programul 

Operațional Competitivitate le putem da laptopuri, tablete. Sunt 120 de tablete și 21 de 

laptopuri la Sf. Mina, 145 de tablete la Beethoven, 115 de  tablete și 35 de laptopuri la 

Sf. Vasile. Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

   În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 
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Dl. Dorin Cosmin Vasile: La punctul 40 avem: Proiect de hotărâre privind 

actualizarea devizului general, a indicatorilor tehnico-economici, a valorii totale și 

a contribuției locale proprii a proiectului ”Reacții coordonate și eficiente ale 

autorităților în situații de urgență în regiunea Dolj-Vratsa” (”Co-ordinated and 

efficient reactions of the authorities in the emergency situations in Dolj-Vratsa 

region” 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Comisia nr. 2 cum a avizat? 

Dl. Cosmin Gîdea: Comisia nr. 2 aviz favorabil. 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Noi am accesat și am câștigat finanțare în 2020 pe un 

proiect european transfrontalier cu Vratsa prin care construim o bază ISU în zona 

aeroportului și o dotăm atât cu echipamente clasice de intervenții în situații de urgență 

cât și cu echipamente și utilaje care să poată deservi direct aeroportul, de aceea este 

făcută în acel colț de la High Tech, să aibă gard comun cu aeroportul. S-au finalizat 

procedurile pentru lansarea achiziției și pentru clădiri, pentru că vor fi o remiză, un 

hangar, o întreagă construcție. Proiectarea nu mai are aceleași prețuri ca atunci, sunt 

undeva la 1 milion și ceva de mii de euro în plus pe care o să trebuiască să-i asigurăm. 

Aceasta este din păcate o problemă pe care o avem în foarte multe proiecte: drumul 

Segarcea-Drănic, pe care îl vom scoate la licitație acum, are în afară de cei 6 milioane 

de euro încă aproape 2 milioane de euro în plus datorită creșterilor materialelor de 

construcții, combustibililor și manoperei. Din păcate acestea sunt vremurile, dar fiind 

proiecte europene și având o parte bulgară ca partener nu putem renunța la ele și le 

implementăm. Va fi o încărcătură pentru bugetul Consiliului Județean. Este și la nivel 

de Guvern la ora aceasta o întreagă analiză și e un proiect de ordonanță care urmează, 

tocmai pentru a putea să știm care sunt indicii pentru ajustarea prețurilor și bineînțeles 

acolo unde se poate să fie și sprijin de la nivel național, acolo unde mai permite proiectul 

de finanțare că a fost licitat mai jos, unde nu va fi într-adevăr încărcătură pe buget. La 

noi ca la noi, dar cel puțin la UAT-urile mici chiar va fi o problemă. 

Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La primul punct suplimentar avem: Proiect de 

hotărâre privind constituirea dreptului de administrare asupra unui teren situat în 

municipiul Craiova, Calea Unirii, nr. 15,  în favoarea Consiliului Local al 

Municipiului Craiova. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 
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Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil.  

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La al doilea punct suplimentar avem: Proiect de 

hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului „Reabilitarea și modernizarea 

clădirii publice în care se află sediul Poliției orașului Segarcea și al Secției 13 Poliție 

Rurală Segarcea (structura de investigații criminale), situată in str. Unirii nr. 113 

Segarcea, județul Dolj, în vederea creșterii rezistenței și stabilității acesteia și a 

scăderii emisiilor de carbon”. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil.  

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: La al treilea punct suplimentar avem: Proiect de 

hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului „Reabilitarea și modernizarea 

clădirilor publice, situate în str. Corneliu Coposu nr. 107, municipiul Craiova, 

județul Dolj, în vederea creșterii rezistenței și stabilității acestora și scăderii 

emisiilor de carbon (Corp C4)”. 

Comisia nr. 1 cum a avizat? 

Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil.  

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 33 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat ( 33 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Să sperăm că sunt 2 proiecte pe care le depunem și vor 

avea finanțare, vor avea succes. 
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Ca și informații la diverse înainte să dau cuvântul dumneavoastră dacă sunt puncte 

la diverse vă informez că a fost o delegație la Londra la invitația ambasadei condusă de 

domnul Solomon Antonie împreună cu domnii Nicola Alin și Triță Dan. Există raportul 

și informarea la secretariat dacă doriți să le consultați, sunt la domnul Șovăilă. De 

asemenea, tot pe domnul Șovăilă îl rog ca în perioada următoare, până în luna iunie să 

depuneți rapoartele de activitate pentru consilieri. Să fie o machetă după Codul 

administrativ, să nu fie mai multe modele scrise de mână, dincolo de observațiile fiecăruia 

să fie câteva rubrici pe care să le bifăm în funcție de specificul activității. 

Dl. Marian Irinei: Să fie un șablon? 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Da, ca un șablon dar și cu detalii pentru cine vrea să 

dea informații suplimentare. Există modele în legislație.  

La punctul diverse domnul profesor Bică ne va citi o informare asupra activității 

ATOP. 

 

* 

 

Dl. Gheorghe Bică dă citire Raportului asupra eficienței poliției pe anul 2021.  

 

* 

 

Dl. Dorin Cosmin Vasile: Mai sunt alte intervenții la punctul diverse? Nu sunt. 

Eu, luând în considerare că vine luna aprilie și finalul lunii aprilie este cu câteva zile 

libere pentru că este Paștele, urmează confluența cu 1 mai, v-aș propune ca ședința 

ordinară din aprilie să o ținem în ziua de marți 19, să nu ne ducem spre Joia Mare sau 

Vinerea Mare pentru că nu ar fi ok. Dacă sunteți de acord rămâne pentru marți 19 aprilie 

să avem ședința ordinară. 

Mulțumim, zi bună, succes! 

 

Se încheie lucrările ședinței. 

 

 

 

 

 

       PREȘEDINTE   SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI 

 

      DORIN COSMIN VASILE         CRISTIAN MARIAN ȘOVĂILĂ 

 

 


